
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

Ze dne 25. 6. 2018 
 
Místo konání: Praha 4, Postupická 3150 
 
Čas: 17.30 hod 
 
Přítomni: Mgr. Zuzana Otrubová, PaedDr. Ivo Pohořelý, Mgr. Antonín Kříž, Mgr. Veronika Denková, 
Ing. Pavel Steinbauer, Ph.D., Mgr. Lukáš Kaucký; jednání se po projednání bodů 1 - 3 zúčastnil Mgr. 
Josef Tomek, ředitel školy 
 
 

Program: 

1) Schválení programu schůze 
2) Schválení jednacího řádu školské rady (dále ŠR) 
3) Projednání žádosti o vyjádření k působnosti ředitele školy na konci šestiletého funkčního 

období 
4) Schválení nového školního řádu 
5) Seznámení s úpravami ŠVP 
6) Různé 

 
ad 1) 
Navržený program byl schválen hlasy všech členů ŠR. 
 
ad 2) 
Jednací řád byl schválen hlasy všech členů ŠR, bude umístěn na webové stránky školy. 
 
ad 3) 
K žádosti Magistrátu HMP přijala školská rada jednohlasně toto stanovisko: 
Školská rada při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 konstatuje, že je s prací ředitele Mgr. Josefa 

Tomka trvale a nadmíru spokojena. 

Zejména oceňuje jeho manažerské a pedagogické schopnosti, projevující se ve  stabilitě a kvalitě 

pedagogického sboru i kvalitě výuky, výborné organizaci chodu školy, modernizaci budov a zázemí 

pro žáky i pedagogy. 

Zlepšení školy ve všech ohledech za posledních 10 let je patrné. 

V neposlední řadě je pan ředitel mezi žáky velmi oblíben. 

Školská rada podporuje a doporučuje další působení pana ředitele v jeho funkci. 
 
ad 4) 
Školská rada jednohlasně schválila nový školný řád, který nabude účinnosti od 1. 9. 2018. 
 
 



ad 5) 
P. ředitel seznámil školskou radu s úpravami ŠVP. 
 
ad 6) 
P. ředitel seznámil členy ŠR s harmonogramem realizace projektu IQ budova. 
Členové ŠR se předběžně domluvili na příští schůzce ŠR, která by měla proběhnout na přelomu září 
a října v souvislosti s projednáním výroční zprávy školy. 
 
 
Zapsal I. Pohořelý 


